
Styrelsemöte Söderbärke hembygdsförening 22 juli 2024
Sammanfattning

Förutom en rad rapporter angående saker som ska utföras som fixa en ny livboj till bryggan, 
sälja den ena sittgräsklipparen, göra oss av med den ena stickmaskinen och hur vi ska hantera 
äppelträdet vars stora gren knäcktes under blåsvädret så handlade mötet till största delen om 
rapportering och utvärdering av sommarens aktiviteter som Söderbärke-lördagen och Konst 
runt Barken.

Styrelsen bestämde att vi ska göra ett nytt omtag till nästa Söderbärke-lördag. Vi hade noterat 
ett minskat antal besök på hembygdsgården och nu vill styrelsen tänka lite nytt och till 
exempel förändra till ”prova på aktiviteter” kanske lokala matprodukter och kanske lekar för 
barnfamiljer.  Planering fortsätter.

Under Konst runt Barken kom till Paul Erikssonmuseet cirka 10 personer per dag, under de 
fyra dagarna.

Sammanfattat av
Anna Falkengren
Sekreterare


